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Commissie 2 

Notulen                                                                            Zitting van 23 april 2025 
 

 

 

 

Samenstelling: 

Aanwezig: 
M ieke Heymans, voorzitter; Kelly Verheyen, schepen; Stijn Adriaensens, schepen; Eric Vos, raadslid; Achraf El 
Yakhloufi, raadslid; Dieter De Quick, raadslid; Reccino Van Lommel, raadslid; Koen De Busser, raadslid; Liesbeth 
Langewouters, raadslid; Greet Oris, raadslid; Brigitte Pynenborg, raadslid; Leen Borgmans, raadslid; Yannick 
Glassée, secretaris 
 
Zijn eveneens aanwezig: 
Lisa Wils, raadslid; Stan Van Hees, raadslid 
 
Verontschuldigd: 
Wout Schafraet, raadslid; Laurien Op de Beeck, raadslid 
 
 
23 april 2025 19:30 - De voorzitter opent de openbare zitting 
 

 
 

1. Goedkeuring verslag vorige vergadering 
 
Notulen 
Het verslag van de vorige vergadering werd goedgekeurd. 
 
 

 
 

2. Reglement en samenstelling stedelijke adviesraad kinderopvang 
 

Toelichting 
Uiterlijk 6 maanden na de start van een nieuwe bestuursperiode worden de concrete samenstelling en de bepalingen 
omtrent de interne werking van het Lokaal Overleg Kinderopvang vastgelegd door de Gemeenteraad. Naar 
aanleiding van de installatie van een nieuwe gemeenteraad dient de stedelijke adviesraad kinderopvang opnieuw 
erkend te worden voor de legislatuur 2024-2023 en dienen de voorwaarden waaronder de stedelijke adviesraad 
kinderopvang georganiseerd wordt opnieuw bepaald te worden. 
 
Notulen 
Aan de hand van een presentatie geeft Hild Peeters toelichting bij dit punt. 
Liesbeth Langewouters benadrukt dat er al inspanningen zijn geleverd om extra opvangplaatsen te creëren, maar 
dat er nog steeds een tekort is. Ze vraagt hoe Turnhout in de toekomst zal inspelen op de nieuwe mogelijkheden met 
het vrijgekomen budget. 
Hild Peeters geeft aan dat er kansen zijn om subsidies binnen te halen en zinvol in te zetten. De cijfers van de lokale 
loketten tonen een duidelijk tekort aan, en bij uitbreiding zal Turnhout zeker indienen om meer plaatsen te creëren. 
Kelly Verheyen voegt toe dat Zorggroep Orion gevraagd is om infrastructuur te openen voor de bijkomende plaatsen 
en dat er ook andere spelers betrokken moeten worden. In september zal er toelichting gegeven worden over 
mogelijke locaties. 
Mieke Heymans vraagt naar de prognose. 
Kelly Verheyen antwoordt dat ze tegen 2030 naar 5/10 kinderen willen gaan, maar dat dit nog te weinig is. De cijfers 
zijn moeilijk te voorspellen omdat de projecten afhankelijk zijn van bouw en renovaties. Ze willen het proces 
versnellen. 
Dieter De Quick merkt op dat de tekorten aan kinderopvang vooral in het centrum zijn, waar ruime panden schaarser 
zijn. Hij vraagt hoe hier stedenbouwkundig naar gekeken wordt. 
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Stijn Adriaensens antwoordt dat er de afgelopen vier jaar geen aanvragen geweigerd zijn om kinderopvang te 
vergunnen. Ze zoeken proactief naar geschikte locaties en willen bij grote projecten ruimtes voor kinderopvang 
integreren. 
Hild Peeters voegt toe dat er sinds de vorige legislatuur afspraken zijn met Patrimonium en Ruimtelijke Ordening om 
starters te adviseren en organisatorisch te ondersteunen. 
Eric Vos vraagt of er vernieuwing wenselijk is voor kroostrijke gezinnen en of er een koppeling gemaakt kan worden 
met werk en economie. 
Hild Peeters antwoordt dat er contact is geweest via het Huis van het Kind en dat er lijnen liggen naar werk en 
economie. Ze willen opnieuw inzetten op bedrijfsopvang en hebben budgetten voor vernieuwende initiatieven. 
 
 

 
 

3. Goedkeuring samenwerkingsovereenkomst Eenzame Uitvaart 
 
Toelichting 
Goedkeuring voor de samenwerking tussen OCMW Turnhout en Vonk & Zonen voor het project "Eenzame Uitvaart" 
waarbij dichters een laatste saluut en eerbetoon brengen bij eenzame uitvaarten. 
 
Notulen 
Aan de hand van een presentatie geeft Eva Seuren toelichting bij dit punt. 
Reccino Van Lommel merkt op dat de kostprijs voor een uitvaart 400 euro bedraagt: 300 euro voor het lokaal bestuur 
en 100 euro voor Eenzame Uitvaart. Hij vraagt waar Eenzame Uitvaart het geld vandaan haalt.  
Stijn Adriaensens antwoordt dat dit uit subsidies komt, specifiek van een Vlaams fonds. 
Uit het publiek wordt opgemerkt dat elke maand iemand eenzaam sterft, wat iets zegt over onze samenleving. Er 
wordt gevraagd of de Stad iets doet om dit te voorkomen.  
Kelly Verheyen antwoordt dat er veel wordt ingezet op sociale verbondenheid, maar dat het niet volledig uit te sluiten 
is. 
Reccino Van Lommel legt uit dat begrafenisondernemers detecteren wanneer iemand eenzaam sterft. Als iemand 
voldoende spaargeld heeft maar als een kluizenaar heeft geleefd, zal dan dezelfde procedure gevolgd worden?  
Kelly Verheyen bevestigt dat wanneer er geen nabestaanden zijn de begrafenisondernemers contact opnemen met 
het OCMW. Het OCMW zal een financieel onderzoek uitvoeren. Als er voldoende middelen zijn, worden de kosten 
met die middelen betaald.  
Stijn Adriaensens voegt toe dat dit juridisch bij elke nalatenschap naar boven komt. 
Reccino Van Lommel vraagt of de 300 euro verrekend wordt als er voldoende financiële middelen zijn.  
Kelly Verheyen antwoordt dat dit nog bekeken en uitgewerkt moet worden. 
Leen Borgmans merkt op dat het voor ziekenhuizen niet altijd duidelijk is met wie contact opgenomen moet worden 
bij een overlijden.  
Kelly Verheyen antwoordt dat het onduidelijk kan zijn. In  de meeste gevallen kan men het OCMW opbellen. 
Reccino Van Lommel voegt toe dat hij blij is dat het project ingang kan vinden in de stad en hoopt dat het unaniem 
aangenomen wordt in de gemeenteraad. Hij benadrukt de problematiek van eenzaamheid en hoopt dat er niet veel 
beroep op het project gedaan hoeft te worden, maar is blij dat er op een waardige manier afscheid genomen kan 
worden van deze mensen. 
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4. Aanvullende reglementen op de politie van het wegverkeer en het gebruik van de openbare weg 
 
Toelichting 
Er wordt toelichting gegeven rond volgende aanvullende reglementen: 

• Aanvullend reglement op de politie van het wegverkeer en het gebruik van de openbare weg inzake 
Akkerpad - Inrichten van een voorbehouden parkeerplaats voor personen met een handicap 

• Aanvullend reglement op de politie van het wegverkeer en het gebruik van de openbare weg inzake 
Rekrutenhof - Inrichten van twee parkeerplaatsen voor het laden van elektrische wagens 

• Aanvullend reglement op de politie van het wegverkeer en het gebruik van de openbare weg inzake 
Everdongenlaan - Invoeren van een stilstaan- en parkeerverbod 

• Aanvullend reglement op de politie van het wegverkeer en het gebruik van de openbare weg inzake de 
Otterstraat - Herinrichting van de straat en inrichten van twee parkeerplaatsen voor kortparkeren 

• Aanvullend reglement op de politie van het wegverkeer en het gebruik van de openbare weg inzake de 
Speelkaartenstraat - Aanbrengen van het verkeersbord B22 waarbij fietsers en bestuurders van speed 
pedelecs verkeerslichten voorbijrijden om rechts af te slaan wanneer het verkeerslicht op rood of oranjegeel 
staat 
 

• Brief aan NMBS over bezorgdheden treinverkeer in onze regio 
 
Notulen 
Aan de hand van een presentatie geeft Sara Geukens toelichting bij dit punt. 
 
Voorbehouden parkeerplaatsen Rekrutenhof 
Reccino Van Lommel merkt op dat er opnieuw voorbehouden parkeerplaatsen voor laadpalen ter goedkeuring 
worden voorgelegd en vraagt of er nog veel bijkomen.  
Sara Geukens antwoordt dat dit proces constant gemonitord en bijgestuurd wordt.  
Reccino Van Lommel adviseert om snelladers te bekijken.  
Sara Geukens legt uit dat snelladers als tankstations worden gezien en niet in de stad, maar aan de rand, zullen 
worden voorzien. 
 
Stilstaan en parkeerverbod Everdongenlaan 
Koen De Busser vraagt of het parkeerverbod in de Everdongenlaan is ingevoerd vanwege autohandelaars en of er 
gesprekken zijn geweest met garages.  
Sara Geukens bevestigt dat er gesprekken zijn geweest en dat autohandelaars plaats hebben op eigen terrein, maar 
transporteurs lossen toch op de Everdongenlaan. 
Reccino Van Lommel vraagt naar de status van de verkeerslichten op de Everdongenlaan-Steenweg op Diest.  
Stijn Adriaensens antwoordt dat het kruispunt fundamenteel zal worden aangepast maar dat het op- en 
afrittencomplex voorrang krijgt.  
Sara Geukens voegt toe dat ze wachten op antwoord van het Agentschap Wegen en Verkeer. 
 
Signalisatie in functie van herinrichting & Kortparkeren Otterstraat 
Eric Vos vraagt of er vaste momenten zijn voor kortparkeren in de Otterstraat.  
Sara Geukens antwoordt dat dit afgestemd wordt op de openingsuren van de winkels.  
Reccino Van Lommel vraagt naar de timing van de werkzaamheden in de Otterstraat.  
Sara Geukens antwoordt dat de feestelijke opening op 18 mei is en dat de werkzaamheden dan afgerond moeten 
zijn. 
Koen De Busser adviseert om een evaluatie te doen van de laad- en loszones vanwege misbruik.  
Sara Geukens erkent de problematiek en zegt dat handhaving vaak geen effect heeft, maar dat laad- en loszones 
nodig zijn. 
 
Brief aan NMBS over bezorgdheden treinverkeer in onze regio 
Eric Vos vraagt of het knippen van Turnhout-Brussel-Binche winst kan opleveren.  
Reccino Van Lommel merkt op dat de problemen beginnen zodra je Brussel passeert.  
Sara Geukens zegt dat ze vragen om onderzoek en aanpassingen.  
Reccino Van Lommel adviseert om krachten te bundelen met andere actoren. 
 
Afsluiting 
Uit het publiek wordt gevraagd naar werkzaamheden op de Steenweg op Zevendonk.  
Sara Geukens legt uit dat dit nutsvoorzieningen zijn die een aansluiting moeten krijgen en dat na de werken alles 
opnieuw in asfalt wordt hersteld. 
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5. Punten gemeenteraad en raad voor maatschappelijk welzijn 
 

5.1. Samenwerkings- en engagementsverklaring Bewegen op Verwijzen 
 
Toelichting 
Voor de uitrol van Bewegen Op Verwijzing binnen ELZ Kempenland in 2025 is het noodzakelijk een vernieuwde 
engagementsverklaring te ondertekenen waarmee we ons verbinden aan de voorgestelde samenwerkingsafspraken. 
Hierin worden de taken en opdrachten voor de projectpartners duidelijk gedefinieerd. 
 
Notulen 
Aan de hand van een presentatie geeft Eva Seuren toelichting bij dit punt. 
Uit het publiek wordt verwezen naar de KEI-awards, waarbij een initiatief in Laakdaal om mensen meer te laten 
bewegen een award heeft gewonnen. Een welzijnsorganisatie heeft samen met een beweegcoach fitnessapparatuur 
in openbare ruimten geplaatst, wat een groot succes was. Er wordt gevraagd of dit ook in Turnhout geïmplementeerd 
kan worden.  
Kelly Verheyen antwoordt dat dit zal worden afgestemd met T’ANtWOORD. 
Eric Vos vraagt of één beweegcoach voldoende is voor de drie locaties in Turnhout.  
Eva Seuren bevestigt dat dit voldoende is en dat dit overeenkomt met de subsidies. Er zijn momenteel 251 
doorverwijzingen voor de 10 lokale besturen, en er wordt opgeroepen om meer reclame te maken. Het plan wordt 
samen met de eerstelijnszones verder uitgerold. 
Eric Vos vraagt of de coach contacten legt met toegankelijke sportverenigingen.  
Eva Seuren bevestigt dit en zegt dat er telkens een plan op maat wordt gemaakt voor de cliënt. 
Uit het publiek wordt geadviseerd om samen met Thomas More te bekijken of studenten die een opleiding Sport 
volgen, kunnen worden ingeschakeld in dit project.  
Eva Seuren bevestigt dat Thomas More een van de partners is in het project "Bewegen op Verwijzen" en betrokken 
is in dit verhaal. 
 
 

 
 

6. Uit het college 
 
Notulen 
Er werden geen extra punten aangebracht. 
 
 

 
 
Yannick Glassée 
Commissiesecretaris 


